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Abstract (en)
A slider (3) operated lock has a pivot mounted latch (26) in a lock housing (2) with direct connection to the slider. The latch has three settings; fully
locked, fully released and a trip setting, with the latch in an intermediate setting. A trip catch (18) is set independent to the latch and extends out of
the lock and is released when the door/window is swung shut. This provides a direct release of the sprung (17) latch to move into the fully locked
position.

Abstract (de)
Ein Treibstangenschloss (1) hat einen schwenkbar gelagerten Fallenriegel (11) mit einer an seinem freien Ende angeordneten Anlaufschräge
(26) und einem sich daran anschließenden Riegelabschnitt (27). In einer Fallenstellung stützt sich der Fallenriegel (11) an einem einstückig mit
einem verschieblich geführten Taster (12) gefertigten Sperrelement (18) ab. Bei einem Niederdrücken des Tasters (12) wird die Bewegung des
Fallenriegels (11) freigegeben. Das Treibstangenschloss (2) erfordert eine besonders geringe Anzahl von Bauteilen.
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